
Mondelinge vragen fractie PvdA inzake broedkolonie grote sterns in het 

natuurgebiedje Wagejot Texel 

(Wordt behandeld bij het Vragenuur PS 23-04-2017, conform besluit Presidium.) 

 

Het is mij bekend dat overeenkomstig artikel 48 actualiteiten vrijdag voorafgaand aan de 

vergadering van PS schriftelijk voor 12.00 uur ingediend moeten worden. Er speelt nu een 

actualiteit die de PvdA fractie zondagmorgen 22 april in het radio programma Vroege Vogels 

duidelijk is geworden. Ik heb nu de vraag voor of het wellicht mogelijk is deze actualiteit wel te 

behandelen in de PS vergadering van 23 april. Zo niet dan hoor ik graag hoe GS zo snel mogelijk 

op de beschreven situatie kan reageren. De situatie vraagt m.i. om snel handelen.  

 

De actualiteit 

In het radioprogramma Vroege Vogels van zondagmorgen van 22 april was de heer Marnix 

Leopold aan het woord. Hij is vogelaar op Texel. Hij maakt zich nu aan het begin het 

broedseizoen ernstig zorgen over broedkolonie van grote sterns in het natuurgebiedje Wagejot. 

Dit ligt achter de dijk aan de waddenkant. Deze dijk wordt op dit moment versterkt. Er zijn 

werkzaamheden met draglines, vrachtwagens. De heer Leopold ziet dat de komst van de sterns 

ernstig stagneert. Vorig jaar waren er 4400 paren nu zijn er het slechts 200 terwijl het er in deze 

fase al 2000 hadden moeten zijn. Volgens hem komen de sterns niet vanwege de activiteiten. Bij 

de gemeente Texel heeft hij uitgezocht dat de provincie enkele jaren geleden keurig de 

vergunning voor de werkzaamheden heeft verleend, maar toen broedde de kolonie sterns daar 

nog niet. De gemeente wil de werkzaamheden wel stilleggen of naar een ander deel van het 

traject verplaatsen. Maar zo'n besluit moet worden genomen door het bevoegd gezag en dat is 

onze provincie. Het verzoek om in actie te komen is afgelopen woensdag bij de provincie 

neergelegd, maar er is nog geen besluit genomen. Ik ben het met de heer Leopold eens dat er 

haast is geboden. 

 

Mijn  vragen bij deze actualiteit zijn: 

1. Is GS op de hoogte van deze situatie? 

2. Zo ja, wanneer denkt GS een besluit te nemen waarbij de beschermde sterns de ruimte 

krijgen om in het natuurgebiedje Wagejot te broeden? 
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